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Het is nu heel belangrijk dat de continuiteit van zorg geborgd is.

En dat de zorgverleners beschikbaar zijn om de Corona-patiénten en

de mensen die om andere redenen zorg nodig hebben, te kunnen

helpen.

Deze zorgverleners en instellingen moeten geen zorgen hebben over

de financiéle kant van deze bijzondere situatie en de mogelijke

gevolgen voor hun financiéle positie. Dat leidt af van de grote zorgtaak
die ze te vervullen hebben.

Ik wil deze zorgen wegnemen en kom met oplossingen voor deze

vraagstukken. En ik verwacht ook dat andere betrokkenen zoals de

zorgverzekeraars en de zorgkantoren deze houding aannemen.

Daarbij zal ik zoveel mogelijk aansluiten bij de bestaande

financieringsstelsels in de zorg en gebruik maken van bestaande

regelingen waar dat kan. Zo houd ik het eenvoudig en begrijpelijk. Het

ligt niet voor de hand om niet allerlei nieuwe concepten te

introduceren, want dat dat leidt alleen maar tot nieuwe vragen en

onrust bij de zorgverleners.

Hoe deze oplossingen er uiteindelijk exact uit gaan zien, is afhankelijk

per zorgsector en vraagstuk. Het zal maatwerk worden.

Bijvoorbeeld: het financieren van de extra landelijke inkoop van

beschermingsmiddelen vraagt een andere oplossing dan het

ondersteunen van ziekenhuizen die vanwege het verzorgen van Corona-

patiénten te maken krijgen met het grootschalige uitstel van planbare

zorg.

De uitwerking van deze oplossingen doe ik samen met betrokken

partijen zoals de NZa, de zorgverzekeraars en het ministerie van

Financién.


